
Protokół Nr III
z III Sesji Rady Gminy Kluki

z dnia  18 grudnia 2006r.

Punkt 1 – Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum
Otwarcia  sesji  dokonał  Przewodniczący  Rady  –  Grzegorz  Augustyniak 

o godz. 10 00, witając przybyłych radnych i gości .
W obradach uczestniczył  wójt  -   p.Bernard Stein,  sekretarz  –  p.  Anna Fabrowska, 

radca prawny – p. Andrzej Domański .
Na stan 15 radnych obecnych było 15, w związku z tym obrady były prawomocne.  Lista 
obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.

Punkt 2 – Przyjęcie porządku obrad
Porządek obrad radni otrzymali wraz z zaproszeniem na sesję. 

Przewodniczący  wyjaśnił  również,  iż   w  punkcie  6  zostanie  podjęta  uchwała  w sprawie 
upoważnienia Przewodniczącego Rady Gminy Kluki do dokonywania czynności w sprawach 
z zakresu prawa pracy wobec Wójta Gminy Kluki, którą radni otrzymali wraz z zaproszeniem 
na sesję. Więcej uwag do porządku obrad nie było.
Przewodniczący Rady odczytał porządek obrad:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
4. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Skarbnika Gminy.
5. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Kluki.
6. Podjęcie innych niezbędnych uchwał:

- w sprawie upoważnienia Przewodniczącego Rady Gminy Kluki do dokonywania 
czynności w sprawach z zakresu prawa pracy wobec Wójta Gminy Kluki.
7. Interpelacje i wolne wnioski.
8. Sprawy różne.
9. Zakończenie obrad.

Za przyjęciem porządku obrad głosowali wszyscy radni.

Punkt 3 – Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
Przewodniczący  powiedział,  iż  protokół  z  ostatniej  sesji  był  do  wglądu 

w siedzibie Rady Gminy, natomiast w dniu sesji na sali obrad. Uwag do protokołu nie było. 
Za przyjęciem głosowali wszyscy radni.

Punkt 4 - Podjęcie uchwały w sprawie powołania Skarbnika Gminy.
Wójt p. B. Stein – złożył wniosek w sprawie powołania Pani Elżbiety Bednik na 

stanowisko Skarbnika Gminy Kluki.
 Wójt przedstawił radnym p.Bednik, informując iż posiada doświadczenie, gdyż od kilkunastu 
lat jest księgową w jednostce organizacyjnej  Urzędu Miasta i posiada  wymagane na tym 
stanowisku wykształcenie.
Następnie p. Elżbieta Bednik powiedział kilka słów o sobie, stwierdzając iż swoją wiedzę 
wykorzysta   w  celu  oszczędnego,  celowego  i  zasadnego  gospodarowania  finansami 
gminnymi.
Radny J. Konieczny zapytał  czy Pani pracowała na kierowniczym stanowisku ?
Pani  Bednik odpowiedziała,  iż  pracowała  na  stanowisku  głównej  księgowej  w jednostce 
budżetowej i zajmowała się obsługą 8 przedszkoli, był to budżet rzędu 6,5 mln zł.
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Więcej pytań nie było.
Przewodniczący odczytał projekt uchwały.
Za przyjęciem głosowali wszyscy radni.

Uchwała Nr 12/III/06
Rady Gminy Kluki
z dnia 18 grudnia 2006r. 
w sprawie powołania Skarbnika Gminy Kluki.

Uchwała stanowi załącznik nr 2 do protokołu.

Punkt 5 - Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Kluki.
Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały ,  informując  jakie  wynagrodzenie 

Wójt otrzymywał dotychczas. 
Radni w wyniku głosowania ustalili wynagrodzenie zasadnicze w wysokości 4.200 zł (było 
4.000 zł), dodatek funkcyjny w wysokości 1.250 zł (było 1.100), a dodatek specjalny pozostał 
w tej samej wysokości, tj. 20%.

Za przyjęciem uchwały głosowali wszyscy radni.
Uchwała Nr 13/III/06
Rady Gminy Kluki
z dnia 18 grudnia 2006r. 

w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Kluki .
Uchwała stanowi załącznik nr 3 do protokołu.

Punkt 6 - Podjęcie innych niezbędnych uchwał:
- w sprawie upoważnienia Przewodniczącego Rady Gminy Kluki do dokonywania 

czynności w sprawach z zakresu prawa pracy wobec Wójta Gminy Kluki.
Przewodniczący odczytał projekt uchwały.
Uwag nie było.
Za przyjęciem głosowało 15 radnych.

Uchwała Nr 14/III/06
Rady Gminy Kluki
z dnia 18 grudnia 2006r. 

w sprawie upoważnienia Przewodniczącego Rady Gminy Kluki do 
dokonywania czynności w sprawach z zakresu prawa pracy wobec 
Wójta Gminy Kluki.

Uchwała stanowi załącznik nr 4 do protokołu.

Punkt 7 i 8 -  Interpelacje i wolne wnioski oraz sprawy różne.
Wójt p. B. Stein – zasygnalizował radnym, iż w najbliższym czasie będą potrzebne 

uchwały niezbędne do przedłożenia wraz z wnioskiem o pozyskanie funduszy unijnych, m.in. 
uchwała w sprawie przyjęcia Zintegrowanego Programu Lokalnego Gminy Kluki. Komisje 
rady  poprzedniej  kadencji  przeglądały  już  projekt  jednak  nie  został  on  jeszcze  przyjęty 
uchwałą.
Następnie  Wójt  powiedział,  iż  w przyszłym roku będzie  najlepszy moment  na dokonanie 
reorganizacji szkoły w Klukach, tak aby szkoła podstawowa i gimnazjum funkcjonowały jako 
zespół szkół, z jednym dyrektorem. W przyszłym roku odbędą się konkursy na dyrektorów 
we wszystkich szkołach.

Ponadto  Wójt  poinformował,  iż  projekt  na  kanalizację  osiedla  złożony  jest  na 
ZUD-zie.
Wójt  powiedział  również,  aby komisje  zastanowiły się  nad  dowozem dzieci  ze  „starych” 
Kluk do szkoły.  Mieszkańcy złożyli  wniosek z  taką prośbą.  Wójt  powiedział,  iż  wymogu 
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ustawowego nie ma, ponieważ odległość do szkoły nie przekracza 3 km. Autobusy wiozące 
dzieci z Parzna czy Osiny i Żaru nie zawsze mają wolne miejsce. Jeżeli są wolne miejsca 
kierowcy zabierają dzieci, jednak nie można im tego nakazać. W przypadku uruchomienia 
dodatkowego kursu autobusu trzeba mieć na uwadze to, że dzieci dotychczas dowożone z 
Żaru i Osiny, albo Strzyżewic i Roździna będą musiały być na swoich przystankach 10 – 15 
minut wcześniej.
Wójt powiedział również, iż w przyszłorocznym budżecie będą musiały się znaleźć środki na 
ogrodzenie szkoły, ponieważ jest takie zalecenie komisji bezpieczeństwa.

Radny J. Konieczny zgłosił wniosek, aby obecna Komisja Rewizyjna dokończyła sprawę 
kontroli  wymiany  haków  przyrynnowych  oraz  wymiany  płytek  przy  obiekcie  szkoły 
podstawowej.  Sprawę  tę  rozpoczęła  Komisja  Rewizyjna  poprzedniej  kadencji  i  trzeba  tę 
sprawę doprowadzić do końca.
Radny zapytał, również kiedy będą wysypane alejki grysikiem na skwerze na przeciwko starej 
szkoły?
Wójt – odpowiedział, iż utwardzenie alejek nie było objęte zamówieniem.
Radny J. Konieczny – poinformował również wszystkich, iż złożył pismo sprzeciwiające się 
środowiskowej decyzji wójta przeciwko modernizacji drogi.
Wójt odpowiedział, iż firma zaczęła wymieniać haki, jednak firma jest jaka jest, tzn. bardzo 
niesłowna.  Płytki  są  prawie  wszystkie  wymienione,  obecnie  usuwane  są  usterki,  które 
wystąpiły w środku budynku, a malowanie będzie w ferie.
Natomiast  decyzja  środowiskowa  wydawana  jest  na  podstawie  dokumentów.  Raport 
oddziaływania na środowisko jednoznacznie wykazuje poprawę warunków. Jest możliwość 
odwołania się od tej decyzji, jednak jest to decyzja która nie przesądza o budowie.
Radny J.  Konieczny powiedział,  iż pani  od ochrony środowiska wyraźnie stwierdziła  na 
spotkaniu z generalną dyrekcją, że są przekroczone normy hałasu.
Wójt powiedział, jeżeli nawierzchnia nie będzie poprawiona, bezpieczeństwo również się nie 
poprawi, jednak hałas się nie zmieni.
Wójt powiedział, iż należy się zastanowić, jeżeli droga zostanie taka jaka jest, a do 2013r. 
obwodnicy  nie  będzie,  to  później  gdyby  obwodnica  powstała  to  stara  droga  zostanie 
przekazana gminie. Wójt spytał, czy chcemy drogę wyremontowaną, odwodnioną, spełniającą 
wymogi, czy w takim układzie jak jest dotychczas?
Radny  J.  Konieczny powiedział,  Generalna  Dyrekcja  uzależnia  budowę  obwodnicy  od 
powstania drogi ekspresowej S-8.
Wójt powiedział, iż nie zapadła jeszcze decyzja co do lokalizacji drogi S-8.
Przewodniczący Rady zwrócił  się do Komisji  Rewizyjnej,  aby w swoim harmonogramie 
pracy uwzględniła wniosek radnego J. Koniecznego.

Radny Cz. Siewiera  - powiedział, iż jeżeli nie będzie modernizowana droga krajowa Nr 8 
wówczas nie będą rozwiązane sprawy dotyczące lewoskrętów – do Osiny, Polgruntu, Żaru, do 
Kaszewic, na działki i do Podwódki.

Radny J. Konieczny powiedział, iż mieszkańcy się obawiają tego, że jeżeli będzie droga 
zmodernizowana , to nie będzie obwodnicy.

Radny H. Kęsy,  aby wójt  miał  możliwość na przyszłość do podejmowania decyzji  w tej 
sprawie zgłosił wniosek o przegłosowanie, czy Rada jest za  modernizacją tej drogi, czy nie.
Wójt powiedział,  iż  my w zasadzie  nie  mamy na  to  wpływu,  ponieważ  inwestorem jest 
Generalna Dyrekcja  Dróg Krajowych i Autostrad.
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Wójt  powiedział,  iż  może pozostać opcja  zerowa,  tzn.  nic  się  nie  będzie  robiło,  ale  ruch 
przecież się nie zmniejszy, czy modernizacja istniejącej drogi i starania o obwodnicę.

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek radnego H. Kęsego.

Radny  J.  Konieczny powiedział,  iż  teraz  jest  za  wcześnie,  aby  głosować,  bo  do  końca 
grudnia  zapadnie  decyzja  w  sprawie  drogi  szybkiego  ruchu.  Radny  zaproponował,  aby 
odłożyć to do następnej sesji.

Przewodniczący  Rady powiedział,  iż  wniosek  został  zgłoszony,  więc  musi  być 
przegłosowany.
Za modernizacją drogi krajowej Nr 8  głosowało 14 radnych, 1 był przeciw.

Radny  J.  Dymiński spytał,  czy  są  zatrudnione  osoby  do  przygotowywania  wniosków 
o fundusze unijne?
 Wójt  odpowiedział,  iż  pierwszy  wniosek  zostanie  zlecony  firmie  zewnętrznej, 
z doświadczeniem.
Radna D. Stankowska spytała na jaką inwestycję będzie złożony ten wniosek
Wójt – na kanalizację.
Radny J. Dymiński zgłosił, aby starać się również o środki na wodociąg.
Wójt odpowiedział, iż w przypadku wodociągu w Osinie trudno będzie wykazać opłacalność, 
która jest bardzo istotna przy ocenie wniosku.
Radny J. Konieczny spytał, czy Wójt planuje pozyskanie środków na Dom Kultury?
Wójt  odpowiedział,  iż  w  Zintegrowanym  Planie  Rozwoju  Lokalnego  Dom  Kultury  jest 
również ujęty do modernizacji.

Radca prawny poinformował radnych, iż z dniem 1 marca wchodzi w życie nowa ustawa 
lustracyjna, która nakłada pewne obowiązki, min. Na radnych, wójta, skarbnika i sekretarza. 
Obowiązki związane z wystąpieniem do dyrektora oddziału wojewódzkiego IPN w terminie 3 
miesięcy, licząc od dnia 1 marca o wydanie zaświadczenia w sprawie istnienia dokumentów 
sporządzanych przez organy bezpieczeństwa państwa dotyczących wnioskodawcy.
O fakcie tego wystąpienia każdy radny oraz wójt jest zobowiązany kopię tego wystąpienia 
przedstawić właściwej komisji wyborczej.

Więcej pytań nie było.

Punkt 9 - Zakończenie obrad.
O  godzinie  1050 Przewodniczący  Rady  podziękował  wszystkim  za  przybycie  i 

zakończył obrady.

…………………………………
Protokołowała: Bożena Wieczorek Przewodniczący Rady
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